

## EVIDENCE

Ottawa, Tuesday, May 9, 1989

[Text]

The Special Committee of the Senate on Terrorism and Public Safety met this day at 5 p.m. to organize the activities of the committee.

**Mrs. Line Gravel, Clerk of the Committee:** In accordance with rule 69, the first item on the agenda is the election of a chairman of the committee. I am ready to hear nominations.

**Senator Fairbairn:** I move that Senator Kelly be elected chairman.

**Senator Kenny:** I move that further nominations cease.

**The Clerk of the Committee:** Are there any further nominations?

It is moved by Senator Fairbairn that Senator Kelly be elected chairman of this committee.

Is it your pleasure, honourable senators, to adopt the motion?

**Hon. Senators:** Agreed.

**The Clerk of the Committee:** Carried. I invite Senator Kelly to take the Chair.

**Senator William M. Kelly (Chairman)** in the Chair.

**The Chairman:** Thank you. Honourable senators, you have the agenda in front of you. May we go through it fairly quickly? First, there is the election of deputy chairman of the committee.

**Senator Kenny:** I nominate Senator Dan Hays as deputy chairman of the committee.

**Senator Flynn:** Sure.

**The Chairman:** Is it agreed?

**Senator Kenny:** That's fine. I assume that he accepted on the last occasion.

**Senator Corbin:** In absentia?

**Hon. Senators:** Agreed.

**The Chairman:** Carried.

The third item on the agenda concerns the steering committee. That will consist of the chairman and the deputy chairman.

**Senator Flynn:** What about Senator Corbin?

**Senator Corbin:** No. I am new on the committee and it needs someone with experience.

**Senator Fairbairn:** Senator Kenny?

**Senator Corbin:** How about Senator Kenny?

**The Chairman:** Is that agreed?

**Hon. Senators:** Agreed.

**The Chairman:** Carried.

## TÉMOIGNAGES

Ottawa, le mardi 9 mai 1989

[Traduction]

Le Comité spécial du Sénat sur le terrorisme et la sécurité publique se réunit aujourd'hui à 17 heures pour planifier ses travaux.

**Mme Line Gravel, greffier du Comité:** Aux termes de l'article 69 du Règlement, le premier point à l'ordre du jour est l'élection du président du Comité. J'attends les mises en candidature.

**Le sénateur Fairbairn:** Je propose que le sénateur Kelly soit élu président du Comité.

**Le sénateur Kenny:** Je propose qu'il n'y ait pas d'autre mise en candidature.

**Le greffier du Comité:** Y a-t-il d'autres candidatures?

Le sénateur Fairbairn propose que le sénateur Kelly soit élu président du Comité.

Plaît-il aux honorables sénateurs d'adopter la motion?

**Des voix:** D'accord.

**Le greffier du Comité:** La motion est adoptée. J'invite le sénateur Kelly à présider la séance.

**Le sénateur William M. Kelly (président)** occupe le fauteuil.

**Le président:** Honorables sénateurs et sénatrices, je vous remercie de votre confiance. Vous avez devant vous l'ordre du jour de la séance. Si vous le voulez bien, nous allons l'épuiser sans trop tarder. Le prochain point est l'élection du vice-président du Comité.

**Le sénateur Kenny:** Je propose que le sénateur Dan Hays soit élu vice-président du Comité.

**Le sénateur Flynn:** Excellente idée.

**Le président:** Êtes-vous d'accord, sénateurs?

**Le sénateur Kenny:** D'accord. Je présume qu'il a accepté la dernière fois.

**Le sénateur Corbin:** Élu *in absentia*?

**Des voix:** D'accord.

**Le président:** La motion est adoptée.

Le point suivant concerne le comité de direction. Il sera formé du président et du vice-président.

**Le sénateur Flynn:** Que diriez-vous du sénateur Corbin?

**Le sénateur Corbin:** Je refuse. Je suis nouveau au sein du Comité et il faut quelqu'un qui ait de l'expérience.

**Le sénateur Fairbairn:** Que pensez-vous du sénateur Kenny?

**Le sénateur Corbin:** Oui, qu'en dites-vous?

**Le président:** Êtes-vous d'accord, sénateurs?

**Des voix:** D'accord.

**Le président:** La motion est adoptée.